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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy ű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a sportklubok a közpénzek vonatkozásába n
ne térhessenek ki a válaszadás alól?”

címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az elmúlt időszakban írásbeli kérdéssel fordultam többek között a nemzetgazdasági miniszterhez a
nem közvetlen állami támogatásnak minősülő – adókedvezmény-rendszeren keresztül nyújtott –
támogatások kapcsán. Sajnálatos módon ma Magyarországon senki sem tudja megmondani, hogy
különböző látvány-csapatsportágakra – legyen szó, akár futballról, akár kézilabdáról – mennyi
közpénzzel gazdálkodnak.

Így az elmúlt napokban a téma kapcsán kérdésekkel fordultam sportklubokhoz, miszerint :

Mennyi állami költségvetési pénzt kapott a sportklub 2012-ben ?
Mennyi önkormányzati költségvetési támogatást kaptak ugyanezen id őszakban?
Mekkora összegre pályáztak és mekkora összeget nyertek el a nem közvetlen állami
támogatásnak minősülő, a látvány-csapatsportágak támogatására biztosítot t
adókedvezmény-rendszeren keresztül ?
Mennyi állami vállalattól kapott támogatásban (akár reklámszerződésen keresztül)
részesültek az elmúlt évben?
Mennyi önkormányzati tulajdonú cégtől kapott támogatásban (akár reklámszerződésen
keresztül) részesültek a tavalyi évben?
Mekkora mértékű és milyen beruházást terveznek az elkövetkezendő három évben?
Van-e sportklubjukban állami-önkormányzati-közösségi tulajdon ?
Az Önök által használt stadion kiknek/kinek a tulajdonát képezi?

Megkeresésemre az els ő két válaszoló (egy magán és egy állami vállalat tulajdonában lévő klub
vezetője) azt írta, hogy nem hajlandóak a feltett kérdésekre válaszolni .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Ön szerint elfogadható-e az, hogy a szóban forgó sportklubok nem hajlandóak információ t
adni a kapott közpénzekről?



Ön szerint jó-e, ha ma Magyarországon a sportvezetésnek nincs átfogó tudása, hogy
pontosan mennyi pénzt fordítanak a sportra ?
Több sportág vezetése hatalmas erőfeszítéseket tesz arra, hogy újból sikeres legyen
Magyarország adott sportágban. Ön szerint az ő munkájukat nem segítené, ha ismernék a
pontos számokat? Nem erősítené a munkájuk társadalmi hitelességét, ha transzparens lenne
legalább a közpénzek helyzete?
Ön szerint elfogadható, hogy a sportklubok még az étengedett adó kapcsán sem nyújtana k
tájékoztatást ?

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a sportklubok a közpénzek vonatkozásában n e
térhessenek ki a válaszadás alól ?
Milyen szabályozást kíván bevezetni a transzparencia biztosítás érdekében ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . február 1 .
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Dr. Oláh Lajos

országgyűlési képviselő
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